
Protokoll Spanskrørets Årsmøte 13.02.2023 
 

Tidsplan: 

 

17:45 Oppmøteregistrering Orientering  

 

18:15 Åpning ved Rektor Olav Magnus Knutsen  

 

18:20 Konstituering Vedtak  

Ordstyrer – Kjartan van Dijk og Emma Lervåg 

Referent – Knut Eirik Hovden 

Tellekorps – Malin Helgestad og Ninni Maksic 

Paraferer – Jørgen Solbakken, David Ramsvik og Lea Sofie Thomsen Lie 

 

Ingen innvending på innkalling 

Ingen innvending på dagsorden 

 

18:30 Årsregnskap Orientering 

For 21/22, 1 år og 2 mnda 

Resultat: 1987,- i minus. 

- Grunna med mulighet for støtte 

12000,- i minus etter myndighetsdagen 

- Misforståelse Radisson, færre påmeldte 

- Fekk støtte 

 

• Spørsmål? 

- 33. Støtten til lektorlekene 

Brukt pengar på Rumpeldunk-kurs, pizza, premiar, mat og drikke 

33. Plassar på Åre 

80 plassar. 70 solgt 

33. Innkasso sak 

Fekk innkassovarsel og krav på rundt 5900,-. Refundert vippsgebyr på 2500. Utgift på 

3400. Støtte på 5000 på avlyst Åre -> gjekk til innkasso saken 



16.  Brukte 1100,- på vippsgebyr. Hva var saken med de? 

Hadde egt større gebyr, men fekk refundert og fjerna dette. 1100 stammer frå merch 

og pins.  

24. Tilskudd frå IE. Kjem det fra studentrådet eller fakultetet? 

Alt frå fakultetet! 

  

• Diskusjon 

- Ingen etterbrølera 

 

• Intet ønske om skriftlig valg.  

• Regnskap godkjent! 

 

19:00 Budsjett 2023 Vedtak  

Forma av Linnea i samarbeid med nye styret. 

Alt av arrangement berekna å gå i null. 

Ønsker pluss på Åre. 

 

• Oppklarande spørsmål 

- 33. Mtp få studentar på linja. Tatt med i regnskap antall studentar? 

Ikkje vektlagt i noko særlig grad anna enn støtte frå fakultet. 

33. Kor stor støtte? 

Beregna 9000. Tatt høgde for færre plassar ved booking av arrangement 

24. Inntekter studentrådet? 

Fakultetet som deler ut. 

34. Buss til Vårfest? 

Vårfesten har ikkje tatt høgde for noko busstransport. Er ikkje budsjettert endå. Går så 

lenge det går i 0. 

 

• Diskusjon 

- Intet meir å tilføye 

 

• Votering 

- Intet skriftlig val 



- Budsjett 2023 godkjennast! 

 

19:45 Eventuelt Diskusjon  

 

• 33. Hørt at man kan søke om lisens til Adobe Creative som frivillig linjeforening. 

- Skal utforskast. Månedlig betaling, mulig å stanse. 

• Intet meir 

 

 

19:55 Møtekritikk Diskusjon  

 

• 25. Applaus Linnea for arbeid i styret og med økonomien! 

• 24. Veldig rask gjennom dagsordenen. Kunne denne vore lagt opp bedre? 

- Første gang gjort 

• Ordstyrer – Fint med aktivitet. Synes det har vore hyggelig å tilbringe tid 

• 28. Må bli bedre på å klappe i takt J  

 

20:00 Møtet heves Orientering  

• Olav erklærer møtet heva, gave overrekkast støtteapperat! Klokka 1856. 
 



  

Lea-Sofie Tfie

Forgen Solbabben

A amiDounesi A.


